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Z A P I S N I K
sa 169. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 23. studenoga 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu,
prostorno uređenje i  promet,  Iva Žagar,  djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Dragan Abramović,
zapovjednik  JVP Delnice,  Dario  Medvedec,  direktor  GSC  Delnice,  Nikolina  Muhvić,  službenica
Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica
gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Iva Žagar, Zvezdana Jerković, Indira Rački Joskić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Nikolina Muhvić.

PLANSKI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Aktivnosti na dovršenju Proračuna za iduću godinu te projekcija i popratnih dokumenata.
- Izrada rebalansa proračuna.
- Obračun naknade za članove MO Brod na Kupi i pomoći za drva.
- Izvještaj  za  Hrvatski  zavod za zapošljavanje,  napravljen je  izvještaj  za  volontere  i  poslan

JOPPD.
- Knjiženje izvoda, usklađivanje analitičkih kartica s bruto bilancom, usklađenje s izvještajima

FINE, knjiženje komunalnog doprinosa i naknada za nezakonito izgrađene zgrade.
- Ministarstvu financija dostaviti ugovore o sklopljenim leazing ugovorima.
- Izrada prijedloga Ugovora s Erste bankom o sponzorstvu za adventsku bajku.

DAVORKA GRGURIĆ
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća i odbora.
- Pregled građevinskih knjiga za Supilovu ulicu.
- Izrada  Programa  gradnje  i  održavanja  komunalne  infrastrukture,  Programa  šumskog

doprinosa,  početak rada na rebalansu i  programima izmjena i  dopuna Programa gradnje  i
održavanja komunalne infrastrukture te Programa utroška šumskog doprinosa.

- Početak radova na Katalogu investicijskih mogućnosti prema upitu Agencije za investicije i
konkurentnost.

- Natječaj za poljoprivredno zemljište u Delnicama.
- Rješenja za komunalni doprinos i naknade za nezakonito izgrađene zgrade.
- Usklađivanje evidencije ugovora i objave na web stranici Grada.
- Psi lutalice u Dedinu i Brodu na Kupi.
- Pregled dnevnika zimske službe.



- Pregled čišćenja snijega na teritoriju Grada Delnica, pregled računa KTD Risnjak.
- Zapisnik u svezi nastale štete na stupu javne rasvjete u Školskoj ulici.
- Prometno redarstvo.
- Zamijeniti lampu javne rasvjete kraj kapelice u Dedinu.
- Pregledana je sva javna rasvjeta i ovaj tjedan izdat će se nalog za popravak.
- Problematika padanja snijega s krovova na prometnice: Dogovoreno je da vlasnici objekata s

kojih se srušio snijeg na prometnice moraju u najkraćem mogućem roku – 2 sata – očistiti
snijeg ili se protiv njih podnosi prekršajna prijava. 

- Gradonačelnik je naveo da bi u buduće trebalo voditi  računa da sve kuće budu krovištem
okrenute na dvorište a ne na ulicu. Gordana Piskač navodi da prema Prostornom planu nove
kuće moraju biti udaljene 6 metara od ceste. Problemi su u starom dijelu Delnica.

IVA ŽAGAR
- Čišćenje snijega i aktivnosti oko adventa.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Čišćenje snijega.
- Sastanak Zapovjedništva Vatrogasne zajednice PGŽ i Upravnog odbora.
- Dan tehnike, dan čišćenja.
- Gradonačelnik je zatražio pisanu informaciju o stanju procjene ugroženosti od požara. Dragan

Abramović navodi da se podaci skupljaju po regijama i šalju se u Rijeku gdje će se objediniti.
Kad se  svi  podaci  prikupe oni  će se ukalupiti  u  Plan i  procjenu.  Što se tiče informiranja
Koordinacije  načelnika  i  gradonačelnika  Gorskog  kotara  bilo  bi  najbolje  da  županijski
zapovjednik to učini na njihovoj sjednici.

DARIO MEDVEDEC
- Otklonjen je kvar na pumpi koja snabdjeva toplom vodom školu, dvoranu i bazen. Troškovi će

se, sukladno Sporazumu, podijeliti između Škole i GSC.
- Promijenjen je grijač glavnog kotla u Klizalištu. Energija koja se stvara prilikom proizvodnje

leda oslobađa energiju koja grije kotao s toplom vodom koja se upušta u sustav centralnog
grijanja. Time će grijači za centralno grijanje manje raditi pa će biti i manji utrošak električne
energije.

- Planirani početak rada Klizališta je 5. 12. 2015. godine.
- Zaprimljeno je pismo od odabranog najmoprinca Kafe bara „Pak“ da odustaje od najma. GSC

će, barem za ovu zimsku sezonu, otvoriti Kafić. Kasnije će se natječaj ponoviti.
- Što se tiče nogometnog stadiona formirana je Komisija da se što prije dovrši Idejni projekt i da

se krene s  Glavnim projektom rekonstrukcije. 
- Gospodin Medvedec rekao je da je ovo njegov zadnji tjedan rada na mjestu direktora GSC.

Zahvalio je svima na suradnji i zaželio puno uspjeha u daljnjem radu. Gradonačelnik i članovi
Kolegija puno uspjeha zaželjeli su gospodinu Medvedecu.

GORDANA PISKAČ
- Usporedba građevinskih knjiga Komunalca i Grada – Supilova ulica.
- Potrebno je održati sastanak s planerima vezano za UPU Delnice.
- Sazvati sastanak na temu Muzeja.
- Dogovor s projektantom za prometno rješenje kod Hotela Risnjak.
- Dogovor s Komunalcem vezan uz Švicarce.
- Sastanci s odborima te prisustvovanje sjednici Gradskog vijeća.
- Poslovi na rebalansu proračuna.
- Udruga „Moj otok“ sutra će u Radničkom domu održati predavanje na temu azbesta.
- Završni poslovi na izradi Investicijskog vodiča.



NIKOLINA MUHVIĆ
- Objava liste stipendija.
- Lektura i korektura odluka za Gradsko vijeće i priprema istih za objavu.
- Izrada obrazloženja za projekciju proračuna.
- Aktivnosti uz advent.
- Izrada Ugovora o razvrgnuću suvlasničke zajednice vezano za otkup zemljišta u Grbajelu.
- Dopis prema OTP banci.

Dovršeno u 8,30 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


